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Zápis č. 5/2020
z veřejného zasedání zastupitelstva městyse Březno, konaného dne 23. 9. 2020 od 19:00

hodin v Zasedací místnosti - Sokolovna
(§ 95 zákon o obcích)

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Barbora Adamcová, Mgr. Dana Bělohlávková, Václav Bureš, Václav Horák, Zdeněk Jonáš,
Dipl.um. Zdeňka Nečesaná, Radek Plavnický, RNDr. Kristýna Prosecká, MUDr. Marek Příbramský,
Ing. Pavel Stránský, Ing. Michal Sulej
Omluveni: Ing. Pavel Horák, Ing. Ondřej Kočí, Zbyněk Valenta
Pozdější příchod: Josef Bejr
Jméno zapisovatele: Dana Titlbachová
Ověřovatel zápisu: Ing. Michal Sulej, Radek Plavnický

Program jednání:

1 - Schválení ověřovatelů a programu zasedání
2 - Zpráva o činnosti
3 - Zpráva o hospodaření k 9.9.2020
4 - Prodej budovy bez č.p. na pozemku st. č. 241/7 v k.ú. Březno u MB
5 - Prodej budovy bez č.p. a bez č.e. na pozemku par.č. 267 v k.ú. Březno u MB
6 - Projednání odkupu pozemků část par.st.č. 143 (68m2) a část par.č. 98/2 (14 m2) v k.ú. Březno u
MB
7 - Záměr prodeje části pozemku par.č. 51 v k.ú. Březno u MB
8 - Schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č.
IV-12_6026982/VB/005, Březno, čp.83
9 - Schválení Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č.
IV-126027045/VB/002, Březno čp.88
10 - Projednání rozdělení kapacity ČOV Březno - Židněves
11 - Schválení zařazení správního území Městyse Březno do územní působnosti SCLLD MAS
Boleslavsko na období 2021 - 2027
12 - Projednání zpracování a podání dotace v r. 2020 z SFDI na chodník ve Březně (po levé straně
směr na Novou Telib)
13 - Projednání možností dotačních výzev na sportovní stavby - víceúčelové hřiště ve Březně u MB
14 - Schválení Dodatku č.1 SOD vícepráce Zastřešení budovy čp. 182
15 - Schválení Smlouvy o přeložce č. Z_S24_12_8120072498, IZ-12-6002031, Březno - přeložka NN
pro Městys Březno - důvod chodník na NT
16 - Projednání záměru na směnu pozemků katastrální území Dolánky (u požární nádrže)
17 - Schválení žádosti firmě H-INTES o posunutí termínu realizace náměstí 4. etapy do roku 2021
18 - Odvolání člena Kontrolního výboru
19 - Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje na Rozšíření a intenzifikaci ČOV Březno
- Židněves
20 - Schválení Smlouvy o věcném břemenu služebnosti- chodník do Židněvse podél komunikace
II/280 k.ú. Březno č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB
21 - Diskuse

1 - Schválení ověřovatelů a programu zasedání
Důvodová zpráva:
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Návrh ověřovatelů: Ing. Michal Sulej a Radek Plavnický

Doplnění programu na úřední desce dne 18.9.2020:

Projednání záměru na směnu pozemků u požární nádrže v Dolánkách
Schválení žádosti firmě H-INTES o posunutí termínu realizace revitalizace náměstí 4. etapy do
roku 2021 

Doplnění programu  o další body nutné k projednání:
č. 18) Odvolání člena Kontrolního výboru
Starostka přednáší: při jednání zastupitelstva 29.6.2020 a na základě usnesení zastupitelstva ZM
4/16/2020 byl bod programu č.16 "Odvolání člena kontrolního výboru"
přesunut  na jednání  zastupitelstva  v  září.  Je  proto  nutné tento  bod na dnešní  zasedání  znovu
projednat. 
Do dnešního dne měly obě strany sporu, to je Městys Březno a p. Ing. Luboš Chumlen, splnit své
povinnosti vyplývající ze "Smlouvy o odvádění a čištění odpadních vod
a užívání čerpací jímky kanalizace". Konstatuji, že povinnosti ze strany Městyse považuji za splněné.
Dne 1.6.2020 byla na základě zápisu pořízeném provozovatelem 
kanalizace firmou Vodohospodářské služby s.r.o. provedena kontrola a oprava ČS u p. Chumlena a
čerpací stanice byla prohlášena za plně funkční a bez zjevných závad.
To svým podpisem stvrdil i zástupce uživatele ČS. Bohužel musím konstatovat, že finanční povinnosti
p. Chumlena nebyly do dnešního dne splněny (byly splněny pouze částečně),
a proto považuji bod "Odvolání člena kontrolního výboru" za nutné znovu projednat. 
Hlasování: Pro - 8, Proti - 3, nehlasoval - 1
č. 19) Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje na Rozšíření a intenzifikaci ČOV
Březno - Židněves
Hlasování: Pro - všichni přítomní členové
20) Schválení Smlouvy o věcném břemenu služebnosti - Chodník do Židněvse podél komunikace
II/280 k.ú. Březno u MB č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB
Hlasování: Pro - všichni přítomní členové

Přílohy:
Příloha č. 1: MESTYS_BREZNO.docx
Příloha č. 2: Pozvanka_zasedani_5.pdf

usnesením č. 1/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatelé zápisu: Ing. Michal Sulej,
Radek Plavnický.
Zastupitelstvo schválilo 9 přítomnými hlasy. Zdrželi hlasování 2 členové. 1 člen nehlasoval.

usnesením č. 1/2 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje program jednání zveřejněn na pozvánce
na úřední desce.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

usnesením č. 1/3 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje Doplnění programu o bod:
č. 18) Odvolání člena Kontrolního výboru
Zastupitelstvo schválilo 8 hlasy, Proti - 3 hlasy, nehlasoval - 1

usnesením č. 1/4 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Doplnění bodu :
č. 19) Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje na Rozšíření a intenzifikaci ČOV
Březno - Židněves
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č. 20) Schválení Smlouvy o věcném břemenu služebnosti - Chodník do Židněvse podél komunikace
II/280 k.ú. Březno u MB č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

2 - Zpráva o činnosti
Důvodová zpráva:

Přednesla paní starostka Barbora Adamcová:
Intenzifikace ČOV:
SFŽP dosud neschválil koncesní dokumentaci pro Výběrové řízení na nového provozovatele.
Stále se jsou připomínky a firma SPF Group a Iora Legal řeší připomínky poskytovatele dotace.
Paní  starostka  řeší  jako  prioritu,  lhůta  nové  Smlouvy  o  provozování  s  novým provozovatelem
kanalizace a ČOV musí být v platnosti k 1.1.2021.

Finanční prostředky - navýšení příjmů:
a) kompenzace pro obce COVID - 1.308.750 Kč již máme zahrnuté v rozpočtu a máme na bankovním
účtu
b) dotace z Infrastrukturního fondu Středočeského kraj na ČOV - 668.256 Kč. již máme zahrnuté v
rozpočtu, nejsou na účtu obce

Základní škola Březno uzavřela Darovací smlouvu na finanční dar od společností Společnost INDIGA
s.r.o. a Společnost VYRTYCH Building a.s.
v celkové výši 300.000 Kč.

Rada městyse Březno zveřejní 30.9.2020 záměr na pronájem nebytového prostoru část prodejny čp.
182.
Nájemce firma BRM Kafe s.r.o ukončil nájemní vztah dohodou k 30.9.2020. 

Stále je v platnosti Veřejná výzva na referenta Stavebního úřadu. Zveřejnili jsme i pracovní nabídku
na Práce.cz a Jobs.cz
Uchazeči  se  na  pozici  hlásí,  bohužel  nesplňují  kvalifikaci  stavebního  úřadu  (stavební  vzdělání
středoškolské nebo vysokoškolské)
Budou probíhat osobní pohovory.

O víkendu 19.9-20.9. byly občanům přistaveny 2 kontejnery na velkoobjemový odpad. V neděli 20.9.
v rámci akce Uklidíme Česko proběhla úklidová akce a kontejnery se likvidovalo 37 pytlů směsného
odpadu, 12 pneumatik a 2 přístrojové desky.

Probíhají  jednání  s  pověřeným projektantem,  pořizovatelem Magistrátem města  MB a  Městyse
Březno ohledně územních studií rozvojových ploch Z3 a Z5.

3 - Zpráva o hospodaření k 9.9.2020
Důvodová zpráva:

Zprávu o hospodaření k 9.9.2020 přednesla pí. Dana Titlbachová viz příloha, zpráva o hospodaření
byla zveřejněna společně s pozvánkou na zasedání zastupitelstva městyse Březno na úřední desce i
elektronicky.



4/17

Přílohy:
Příloha č. 1: Zprava_o_hospodareni_k_9.9.2020_kopie.xlsx

4 - Prodej budovy bez č.p. na pozemku st. č. 241/7 v k.ú. Březno u MB
Důvodová zpráva:

Žádost p. Rágulíkové ze dne 2.6.2020 - žádá o odkup budovy bez č.p. a č.e. ve vlastnictví městyse,
budova se nachází na pozemku ve vlastnictví p. Ragulíkové st.241/7 k.ú. Březno u MB. Souhlasí s
cenou odkupu budovy na cizím pozemku (v jejím vlastnictví) za cenu obvyklou zjištěnou znaleckým
posudkem č. 1 480-10/2020 ze dne 23.3.2020 viz příloha. Cena obvyklá je 12.160 Kč. Záměr byl
zveřejněn na úřední desce. Náklady související se zapsáním odkupu budovy do KN hradí kupující.
Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: ZP_st.241_7.pdf

usnesením č. 4/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje prodej budovy bez č.p. na pozemku st. č.
241/7 v k.ú. Březno u MB za cenu 12.160 Kč.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

5 - Prodej budovy bez č.p. a bez č.e. na pozemku par.č. 267 v k.ú. Březno u MB
Důvodová zpráva:

Budova bez č.p. a č.e., ve vlastnictví městyse na pozemku p.č.st. 267 k.ú. Březno ve vlastnictví p.
Urbánka. Poptána firma Azbestop a.s. na celkovou demolici objektu včetně azbestu - cena ve výši
600.000 Kč.
Byl vypracován znalecký posudek na objekt s ekonomickou činností, odhad ve výši 261.010 Kč.
Pan Urbánek má zájem na odkoupení této budovy. 
Rada městyse navrhuje prodejní cenu ve výši 75.000 Kč.
Diskuse:
p. Urbánek - Vysvětluje, proč budovu nechtěl koupit za 1 Kč a informuje zastupitele v jakém hrozném
stavu objekt je a jak vypadá. Apeluje na zastupitele, ať si jdou objekt zkontrolovat, nikdy si neřekl o
nájem z pozemku pod budovou, na který by měl nárok. Budovu by chtěl opravit, aby si na sebe
"vydělala". Rád by, aby se cena nezvyšovala, kolem budovy je jeho pozemek, chová se benevolentně.
Přístup k budově obec nemám, pouze přes pozemky v jeho vlastnictví. S obcí se snaží vždy domluvit.
p. starostka - Pan Urbánek vyhověl obci se směnou pozemků u ČOV, které obec potřebovala získat.
Pokud by obec nebyla výhradním vlastníkem pozemků pod ČOV, nemohla by žádat a čerpat dotace. 
p. Příbramský - Odhad budovy byl proveden znalci s ekonomickou i bez ekonomické činnosti. 8 roků
se validní činnost neprovozovala, myslím, že je to cena mravná, že obhájíme i u auditu.
p. Stránský -  Apeluje na zveřejňování kompletního podkladu pro zastupitele -  zveřejnění celého
znaleckého posudku, ne jen část. Dotaz na posudek s ekonomickou činností vznikl v době, kdy EČ
probíhala. Znalec říká, že budova má cenu 261.000 Kč. Budova, aby si vydělala na demolici, proč
obec nedokáže "vydělat"? 
p. starostka - Protože nevlastníme pozemky kolem, jsou ve vlastnictví p. Urbánka, který je neprodá. 
p. Stránský - Nemáme relevantní podklady - my jako zastupitelé jsme zodpovědní před zákonem
usnesení § 220 zákona č.40/2009 Sb., trestní zákoník. Musíme jednat tak, abychom nepoškodili obec.
Posudek na likvidaci azbestu není relevantní, aby nás audit nenařknul z podhodnocení ceny prodeje
budovy, aby nevznikla kriminalita, aby zastupitelstvo bylo chráněno.
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p. starostka -  Můžeme udělat relevantní podklady, bude to stát další  finance -  nový posudek s
razítkem na likvidaci azbestu, o které víme, bude finančně náročná z důvodu likvidace nebezpečného
odpadu. Odhadce na likvidaci azbestu byl v budově a vyjádřil odhad pouze jednoduše emailem. 
p. Sulej - Má pan Stránský nějaký návrh na to, aby využití budovy přineslo obci nějaké finance? Chce
dát protinávrh?
p. Urbánek - Odhad nemovitosti se dá udělat 2 způsoby:1)na základě stavu nemovitosti a za 2)na
základě ekonomické činnosti. Můžu Vám dát návrh, že koupím budovu za 50.000 Kč + DPH jako dar,
ale nepustím Vás přes můj pozemek. Na prodej budovy jsem se přihlásil pouze já, pokud vím.
p. Stránský - Dává protinávrh: Odložit prodej, zajistit odhad na likvidaci azbestu, nemáme dostatečné
podklady.
Hlasování: Pro - 3 hlasy, Proti - 8 hlasů
Zastupitelstvo neschválilo 8 hlasy.
p. starostka - Dává hlasovat, kdo je pro prodej budovy bez č.p. a č.e., ve vlastnictví městyse na
pozemku p.č.st. 267 k.ú. Březno ve vlastnictví p. Urbánka za cenu 75.000 Kč
Hlasování: Pro - 8 hlasů, Proti  - 2 hlasy, zdržel - 1
Příloha: posouzení likvidace azbestu odbornou firmou, fotodokumentace technického stavu budovy,
výpis z KN o cizím pozemku, na kterém budova je umístěna, znalecký posudek bez EČ a doplnění
znaleckého posudku s EČ a znění § 220 zákona č.40/2009 Sb., trestního zákoníku.

Přílohy:
Příloha č. 1: Znal.posudek_tescodum.pdf
Příloha č. 2: Ek.cinnost_tescodum.pdf
Příloha č. 3: Azbestop.pdf
Příloha č. 4: tescodum_LV.pdf
Příloha č. 5: zadost_Urbanek.pdf
Příloha č. 6: Zamer_241_7_1_.pdf
Příloha č. 7: pravni_vyklad_paragrafu.pdf
Příloha č. 8: obr._dokumentace_tescodum.pdf

usnesením č. 5/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo prodej budovy bez č.p. a č.e., ve
vlastnictví městyse na pozemku p.č.st. 267 k.ú. Březno ve vlastnictví jiného vlastníka za cenu 75.000
Kč.
Zastupitelstvo schválilo 8 hlasy.

6 - Projednání odkupu pozemků část par.st.č. 143 (68m2) a část par.č. 98/2 (14 m2) v
k.ú. Březno u MB
Důvodová zpráva:

Manželé Čochnářovi, vlastníci čp.93 ve Březně nabízí Městysi Březno odprodej části jejich pozemků
patřících k domu čp.93 v k.ú. Březno a jsou využívány obcí jako silnice a chodník. Odprodej pozemků
za podmínek, že do budoucna bude zachován nezbytně nutný přístup k plotu u čp.93 na jeho údržbu
či opravu. Prodejní cenu vlastníci čp.93 navrhují ve výši 130 Kč/m2. Jedná se o část par. st. č. 143
(68m2) a část par. č. 98/2 (14m2) v k.ú. Březno u MB.
Návrh Rady městyse: souhlasí s odkupem pozemků za cenu ve výši 130 Kč/m2. Celková cena za
odkup pozemků činí 10.660 Kč. Náklady na převod nemovitosti hradí obec.
Všichni souhlasí



6/17

Přílohy:
Příloha č. 1: GP._Cochnar.pdf

usnesením č. 6/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje koupi pozemků část par.st.č. 143 (68m2)
a část par.č. 98/2 (14 m2) v k.ú. Březno u MB za cenu 130 Kč/m2. Celková cena za odkup pozemků
činí 10.660 Kč.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

7 - Záměr prodeje části pozemku par.č. 51 v k.ú. Březno u MB
Důvodová zpráva:

Uskutečnění záměru prodeje části pozemku 51 v k.ú. Březno u MB: Pan J. Bejr a p. J. Zachař žádají o
odkoupení části obecní par.č. 51 v k.ú. Březno u MB z důvodu zaplocení jejich sousedních pozemků
ke zpevněné části obecní komunikace. Dle geometrického plánu č.: 752-66/2020 z obecního pozemku
par.č. 51 by se oddělilo 53 m2 (vznikne par.č. 51/3- p. Zachařovi) a z pozemku obecního par.č. 51 by
se oddělilo 19 m2 (vznikne par.č. 51/2 -Bejrovi). Průjezdnost místní komunikace pro požární vozidlo
je dostatečná.
Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: Bejr_GP_00752.pdf

usnesením č. 7/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje uskutečnění Záměru prodeje části
pozemku par.č. 51 v k.ú. Březno u MB o výměře 72 m2 dle geom. plánu č. 752-66/2020.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

8 - Schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohody o umístění
stavby č. IV-12_6026982/VB/005, Březno, čp.83
Důvodová zpráva:

Firma ELMEP s.r.o. (pověření ČEZ Distribucí, a.s.) zpracovává PD ke stavbě "Březno 83", protože
stavba umisťuje distribuční zařízení na pozemky městyse par.č. 38/4, par.č. 427/145 a parc.č. 38/2
k.ú. Březno u MB (47m2) žádají o uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení břemene a Dohody
o umístění stavby č. IV-12-6026982/VB/005 Březno, čp.83 (SOSB).  Jedná se o pokládku nového
kabelového vedení NN a výstavbu nové skříně. Objekt bývalá konírna. ČEZ Distribuce vyplatí městysi
Březno jednorázovou náhradu ve výši 4.900 Kč + DPH dle SOSB.
Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: SOBcp.83.pdf
Příloha č. 2: SOB_VB_cp.83.pdf

usnesením č. 8/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo ČEZ Distribuci, a.s. uzavření Smlouvy o
smlouvě budoucí o zřízení břemene a Dohody o umístění stavby č. IV-12-6026982/VB/005 Březno,
čp.83. Dotčené pozemky par.č.38/4, 427/145, 38/2 v k.ú. Březno (47m2). Jednorázová náhrada
městysi ve výši 4.900 Kč.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.
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9 - Schválení Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění
stavby č. IV-126027045/VB/002, Březno čp.88
Důvodová zpráva:

ČEZ Distribuce a.s. (zpracovatel PD ELMEP s.r.o.) žádají o uzavření SoSb o zřízení věcného břemene
a Dohody o  umístění  stavby č.IV-12-6027045/VB/002,  Březno,  čp.88 -  upravuje  rozsah věcného
břemene, jedná se o projekt části veřejné el. distribuční sítě, která vede přes pozemky Městyse
Březno par.č.61/1 a parc.č.140/1 v k.ú.  Březno u MB viz příloha. Jednorázová náhrada Městysi
Březno ve výši  13.500 Kč+ DPH bude vyplacena po provedení vkladu VB do KN za podmínek
stanovených Vlastní smlouvou.
Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: Sob_VB.pdf

usnesením č. 9/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení
věcného břemene a Dohodu o umístění stavby č. IV-126027045/VB/002, Březno čp.88.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

10 - Projednání rozdělení kapacity ČOV Březno - Židněves
Důvodová zpráva:

Rozdělení navýšené kapacity ČOV Březno mezi obce Březno a Židněves. Kapacita ČOV Březno po
intenzifikaci se navýšila o 2250 EO. Volná kapacita rozdělení: 40% (900 EO) Obec Židněves, 60%
(1350 EO) Obec Březno tzn. připojení nemovitostí na jejich území.
Příchod zastupitele Josefa Bejry, čas 19.50 hodin.
Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: Dodatek_c.1_COV.pdf

usnesením č. 10/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje Rozdělení volné kapacity ČOV po
intenzifikaci (stavba): 40% (900 EO) Obec Židněves, 60% (1350 EO) Obec Březno.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

11 - Schválení zařazení správního území Městyse Březno do územní působnosti SCLLD
MAS Boleslavsko na období 2021 - 2027
Důvodová zpráva:

MAS Boleslavsko na období 2021 - 2027 - Schválení zařazení správního území Městyse Březno do
územní působnosti SCLLD.

Přílohy:
Příloha č. 1: MAS_1_.pdf

usnesením č. 11/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje zařazení správního území městyse
Březno do územní působnosti SCLLD (Strategie komunitně vedeného místního rozvoje) MAS
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Boleslavsko na období 2021 - 2027.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

12 - Projednání zpracování a podání dotace v r. 2020 z SFDI na chodník ve Březně (po
levé straně směr na Novou Telib)
Důvodová zpráva:

Otázka, zda zažádat o dotaci z SFDI v roce 2020 a realizovat stavbu chodníku v roce 2021, vysoká
spoluúčast obce, značné neuznatelné náklady. Vazba na smlouvu o přeložce EE firma ČEZ (bod
č.15).
Investiční náklady na výstavbu chodníku jsou ve výši 12.mil včetně DPH. Realizace stavby chodníku
musí být v návaznosti na přeložku EE. Náš právní zástupce navrhl doplnit do Smlouvy o přeložce
větu: Staveniště bude provozovateli předáno po předchozí dohodě smluvních stran této smlouvy, a to
v závislosti a v návaznosti na postup výstavby chodníku v místě přeložky, kdy výstavba chodníku je
plánována na rok...
Diskuse:
p. Sulej - Myslím, že není vhodná doba (covid) pro stavbu chodníku, posunul bych na pozdější termín,
žádat o dotaci v r. 2022 a realizaci stavby v r.2023.
p. Prosecká - Je možné získat nějaký zdroj z kraje?
p. starostka - Můžu prověřit, ale myslím si, že kraj dává dotace jen na silnice.
p. Prosecká - Maska - SFDI - nemůžeme spolufinancovat.
p. starostka - Musí být bez bariér, přechody a osvětlení. MAS Boleslavsko poskytuje dotace z IROP
na nové projekty.
p. Sulej - Řešili se výškové rozdíly mezi vjezdy RD, je to problematické, nelze stavět bez ČEZ.
p. starostka - Finanční rezervu máme, optimalizujeme cenu do budoucna.
p. Prosecká - Počítáme i v r.2023 s cenou 5 mil. z vlastních zdrojů?
p. starostka - Ano, počítáme. Můžeme chodník posunout a domluvit se ve Střednědobém výhledu na
termínu realizace. Předání staveniště je podmínkou ve smlouvě, navrhuji v tomto roce o dotaci z
SFDI nežádat.
p. Prosecká - Mohly bychom zkusit požádat o dotaci, odmítnout můžeme kdykoliv.
p. starostka - Bála bych se, že dotaci získáme a museli bychom ji odmítnout.
Paní starostka 1) dává hlasovat kdo je pro to, aby se nežádalo o dotaci z SFDI v roce 2020 a
nerealizovala se stavba chodníku v roce 2021?
Hlasování: všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: prelozka_chodnik_na_NT.pdf

usnesením č. 12/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje nežádat o dotaci z SFDI v roce 2020 a
nerealizovat stavbu chodníku směrem na Novou Telib (po levé straně) v roce 2021.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

13 - Projednání možností dotačních výzev na sportovní stavby - víceúčelové hřiště ve
Březně u MB
Důvodová zpráva:

V  souvislosti  se  zamítnutím  dotace  z  MMR  v  roce  2020  zjišťujeme  možnosti  financování
víceúčelového hřiště v roce 2021.
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V roce 2020 na rok 2021 mají být vyhlášené tyto dotační výzvy:
Ministerstvo pro místní rozvoj (MMR)-  žadatel obec do 3000 obyvatel, který je zřizovatelem ZŠ,
dotace 70% (8.10. budou další informace)
Ministerstvo školství (MŠ)- žadatel zřizovatel školy, další podmínky nejsou známé 
Regionální sportovní agentura (RSA)- určeno pro obce, SK,TJ - výše dotace 60%-70%, max. 40-50
mil., doba realizace 2 roky
Paní starostka žádá zastupitelstvo o pověření Rady městyse, aby mohla Rada městyse připravit
podklady a podat žádosti o dotace na výstavbu víceúčelového hřiště z těchto zdrojů: MMR, MŠ, RSA.

usnesením č. 13/1 Zastupitelstvo městyse Březno pověřuje Radu městyse k podání žádostí o dotace
na výstavbu víceúčelového hřiště z těchto zdrojů: MMR, MŠ, RSA.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

14 - Schválení Dodatku č.1 SOD vícepráce Zastřešení budovy čp. 182
Důvodová zpráva:

V rámci realizace stavby na Zastřešení budovy čp.182 ve Březně byly provedeny vícepráce a změnou
řešení navrhovaným projektantem i méněpráce - upraveno v Dodatku č.1 SOD. 
V příloze je Návrh Dodatku č.1 k SOD, kterým se mění uzavřená SOD takto:
vícepráce/méně práce doplatek ve výši 252.359,90 včetně DPH.
změna termínu dokončení: 17.10.2020
Komentář:
PD byla zpracována výhradně na horní část budovy. Neřešila výměnu oken v přízemí.
Fasáda původní části budovy je škrábaná omítka opravovaná do 30% s nátěrem.
Vícepráce obsahují - změnu omítky ve spodní části budovy, přidání oken do spodní části budovy ze
zadu
a zajištění izolace střechy při sundávání krytiny - ochrana proti zatečení do prodejny a cukrárny
(deštivé počasí).
Nová část budovy je omítka tenkovrstvá včetně zateplovacího systému, minerální probarvená.
Pokud bychom postupovali podle PD, byla by znatelná část budovy vrchní a spodní. 
Proto došlo ke změně a práce navržené v PD pro spodní část budovy se nedělají.
Ve spodní části budovy byly odbourány obklady, pásky, sokly. Zhotovilo se nové jádro fasády se
tmelem a zpevňovací síťkou.
Omítka zde bude také tenkovrstvá probarvená jako v horní části budovy.
Diskuse:
p. Prosecká - Proč se nepočítalo se zateplením spodní části a s omítkou?
p. Štěpánek - Jako okna nebo sklad?
p. Prosecká - Zateplit se přeci dají boky a zadní část budovy, například v cukrárně byla často zima,
nájemce musel neustále topit přímotopy, jaká je logika, že je tepelná pouze nástavba?
p. starostka - Navýšili by se náklady, je tam pouze sklad a zázemí prodejny.
p. Stránský - Mysleli jsme si, že je to včetně spodku budovy řešeno v projektové dokumentaci.
p. Sulej - Poptávali jsme jen nástavbu, vyplynulo to z položkového rozpočtu, kde to bylo dáno. Zadání
bylo jen na vršek budovy, vypadat to bude v souladu s okolím, které tam chceme dodělávat.
p. starostka - Chválí firmu Štýs, která pracuje na zastřešení budovy, vstříc nám vyšly i p. Krouská a
p. Holbová.
p. Prosecká - Proč je štít do špičky, jaký byl záměr architektky?
p. starostka - Paní arch. Ing. Knappová si s tím dala velmi záležet, navrhla i barvu fasády.
Hlasování o schválení Dodatku č.1 SOD:
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Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: navrh_dodatku_c.1_smlouvy.doc
Příloha č. 2: 2020029_Dodatek_1_Zastreseni_nad_prodejnou_Brezno_2_.xlsx

usnesením č. 14/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Stavitelství Štýs Dodatek č.1 SOD na
Zastřešení prodejny čp.182 ve Březně - vícepráce/méně práce doplatek ve výši 252.359,90 včetně
DPH.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

15 - Schválení Smlouvy o přeložce č. Z_S24_12_8120072498, IZ-12-6002031, Březno -
přeložka NN pro Městys Březno - důvod chodník na NT
Důvodová zpráva:

ČEZ Distribuce nás žádá o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce elektrické
energie, ve smyslu stanoviska Provozovatele ze dne 1.11.2019 ev. 8120072498 v rozsahu dle PD
vypracované firmou Aleš Hemerka, na stavbu IZ-12-6002031, Březno - přeložka NN pro Městys
Březno,  a  úhrada nákladů spojených s  přeložkou v  souladu s  ustanovením §  47 energetického
zákona. Městys Březno je vlastníkem distribuční soustavy kabelového vedení NN. Na základě !47
odst. 2 energetického zákona je Žadatel povinen uhradit náklady na přeložku rozvodného zařízení v
plné výši.  Výše nákladů (bez DPH), které jsou spojeny s přeložkou zařízení činí: 799.512,00 Kč
(realizační náklady 620.566 Kč, PD 111.346 Kč, inženýrská činnost 40.000 Kč, náklady spojené se
zřizováním  VB  k  dotčeným  nemovitostem  27.600  Kč).  Nutné  Smlouvu  upravit  tak,  že  bude
respektován požadavek obce přeložku realizovat v rámci stavby chodníku po levé straně směrem na
Novou Telib.
Náš právní  zástupce navrhl  doplnit  do Smlouvy o přeložce větu:  Staveniště bude provozovateli
předáno po předchozí dohodě smluvních stran této smlouvy, a to v závislosti a v návaznosti na
postup výstavby chodníku v místě přeložky (bod č.12).
Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: 4280_001.pdf

usnesením č. 15/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Smlouvu o přeložce č.
Z_S24_12_8120072498, IZ-12-6002031, Březno - přeložka NN pro Městys Březno - důvod stavba
chodníku po levé straně směrem na Novou Telib. Nutná koordinace stavby ČEZ se stavbou chodníku.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

16 - Projednání záměru na směnu pozemků katastrální území Dolánky (u požární nádrže)
Důvodová zpráva:

Pan Šulc žádá o projednání směny pozemku kvůli výstavbě svého RD v Dolánkách. Směna části
obecního pozemku par.č.488/9 o výměře 113 m2 za pozemek ve vlastnictví p.Šulce 488/18 o výměře
73 m2 v k.ú. Dolánky.
Směnou získáme prostor pro zřízení místní komunikace k požární nádrži. Šíře komunikace musí mít
8m (požární předpis).
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Diskuse:
p. V. Horák - Osvětlil situaci s prostorem kolem požární nádrže, aby mohla být dodržena šíře 8 m na
zpevněnou komunikaci pro splnění vjezdu požárních vozidel, musí se dojednat ještě z pozemku p.
Šolce (par.č.488/9) odkup aspoň 3 m, aby to splnilo min. šíři zpevněné komunikace. Musí být splněny
všechny normy.
Se záměrem směny pozemků všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1:
040000070_nAAvrh_s_6D_C4_9B_6E_79_20_70_6F_7A_65_6D_6B_C5_AF_20_6E_6F_76_C3_BD_2E_7
0_64_66.pdf

usnesením č. 16/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo uskutečnění záměru směny části
obecního pozemku par.č.488/9 o výměře 113 m2 v kú. Dolánky za pozemek ve vlastnictví p. Šulce
488/18 o výměře 73 m2 v k.ú. Dolánky.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

17 - Schválení žádosti firmě H-INTES o posunutí termínu realizace náměstí 4. etapy do
roku 2021
Důvodová zpráva:

H-INTES - žádá o posunutí termínu realizace revitalizace náměstí 4. závěrečné etapy do roku 2021 z
důvodu pandemie virem COVID - 19 (chybí stavební materiál + dělníci) viz příloha. Dostavba náměstí
před kostelem je plánována ještě tento rok.
Zastupitelstvo bere na vědomí, schvalovat bude Rada městyse.

Přílohy:
Příloha č. 1: H_INTES.pdf

usnesením č. 17/1 Zastupitelstvo městyse Březno bere na vědomí posunutí termínu firmou H
INTES  na realizaci revitalizace náměstí 4. závěrečné etapy do roku 2021.

18 - Odvolání člena Kontrolního výboru
Důvodová zpráva:

Městys Březno splnil své povinnosti vyplývající ze "Smlouvy o odvádění a čištění odpadních vod",
Ing.  L.  Chumlen,  vlastník  RD čp.217  své  povinnosti  bohužel  nesplnil  -  pohledávku  na  úhradu
stočného uhradil pouze částečně, z tohoto důvodu Rada navrhuje : Odvolat pana Chumlena Luboše z
členství Kontrolního výboru.
Diskuse:
p.  Stránský  -  V  minulém jednání  zastupitelstva  jsem navrhoval  urovnání  sporu,  ale  nikdo  nás
nekontaktoval.
p. starostka - Nikdo to neschválil, obec svoje povinnosti splnila.
p. Prosecká - Minulé usnesení zastupitelstva z 29.6.2020 jsme pochopili jinak, právě ve smyslu toho,
že má dojít k dohodě, tzn. setkání mezi oběma stranami tak, aby strany byly spokojené. K setkání
nedošlo.
p. Stránský - Myslel jsem, že všechny otevřené pohledávky ke dni 29.6.2020 (jednání minulého
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zastupitelstva  -  viz.  usnesení  4/16/2020)  byly  uhrazeny,  nebylo  nutné  tento  bod  na  jednání
zastupitelstva zařadit.  Myslíte pohledávku 23 Kč, tj. nesplnění povinností? Někomu za stočné bylo
vráceno 9 Kč, někomu ne (jedná se o vyúčtování stočného 1 pololetí, kdy se přičítá 1 m3 za zbylou
část prosince, dle datumu odečtu). Rada často volí formální komunikaci přes právní zástupce místo
snahy o přímou komunikaci s občany a hledání společných řešení.
p. starostka - Bod se zařadit musel, plnění usnesení zastupitelstva z 29.6.2020. Povinnosti nebyly
splněny, dlužné pohledávky k 23.9.2020 jsou ze strany p. Chumlena a vůbec není podstatné, o kterou
pohledávku se jedná.
p. V. Horák - Jednou byla vrácena částka (9 Kč), paní starostka za to byla od Rady pokárána a od té
doby vše ohledně stočného musí projednávat Rada městyse.
p. Sulej - Člověk, který je členem Kontrolního výboru, což je orgán obce a nerespektuje pravidla (měl
by jít příkladem), by měl být z výboru vyloučen.
p. starostka - Vymáhání pohledávek za neuhrazené stočné bude předáno právnímu zástupci, aby
nevznikly pohledávky do příštího roku, kdy bude vybírat stočné nový provozovatel ČOV. Čekalo se na
splnění všech povinností.
p. Příbramský - Navrhuje protistraně, aby si do termínu 1.11.2020 navrhla vlastního kandidáta.
Doplnění o člena KV bude jednat zastupitelstvo na příštím zasedání zastupitelstva.
p. Plavnický - Rád by vznesl protinávrh, že za BB nebudou navrhovat nikoho jiného do KV. Může si jej
navrhnout protistrana.
p. Prosecká - Nebudeme navrhovat našeho zástupce do kontrolního výboru. Činnost KV je pouze
formální v tom kontextu, jak je činnost KV vnímána vedením obce a většinou v zastupitelstvu.
p. Sulej, starostka - Je to znění ze zákona o obcích, Kontrolní výbor není formální. Kontrolní výbor je
orgánem zastupitelstva, který kontroluje plnění usnesení zastupitelstva obce a rady obce, na úseku
samostatné působnosti, tzn. Kontrolní výbor prověřuje, zda starosta plní usnesení zastupitelstva a
rady.
Hlasování: Pro- 9, Proti - 2, Zdržel - 1

usnesením č. 18/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje odvolat člena pana Luboše Chumlena
z Kontrolního výboru ke dni 23.9.2020.
Zastupitelstvo schválilo 9 hlasy, proti 2 hlasy, zdržel hlasování 1 hlas.

19 - Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje na Rozšíření a intenzifikaci
ČOV Březno - Židněves
Důvodová zpráva:

Zastupitelstvo SK na svém zasedání dne 3.8.2020 projednalo poskytnutí dotací z Programu 2020 pro
poskytování  dotací  z  rozpočtu  SK  ze  Středočeského  infrastrukturního  fondu  a  usnesením
č.015-26/2020/ZK  schválilo  poskytnutí  dotace  na  základě  naší  žádosti  o  poskytnutí  dotace
prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy, a to ve výši 668.256 Kč viz příloha.

Přílohy:
Příloha č. 1: Dotace_ze_SK_na_COV.pdf

usnesením č. 19/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo přijetí dotace ve výši 668.256 Kč z
rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Infrastrukturního fondu a uzavření veřejnoprávní
smlouvy o poskytnutí dotace na realizaci projektu "Rozšíření a intenzifikaci čistírny odpadních vod
Březno - Židněves", ev.č. projektu ISF/ŽIV/014382/2020.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.



13/17

20 - Schválení Smlouvy o věcném břemenu služebnosti- chodník do Židněvse podél
komunikace II/280 k.ú. Březno č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB
Důvodová zpráva:

Středočeský kraj je výlučným vlastníkem pozemku p.č.1049/3 v k.ú. Březno u MB. Městys Březno je
vlastníkem a provozovatelem stavby "Chodník do Židněvse podél komunikace II/280 k.ú. Březno".
Středočeský  kraj  zřizuje  k  povinnému  pozemku  ve  prospěch  oprávněného  věcné  břemeno
služebnosti, spočívající v oprávnění uložit tuto stavbu "Chodník do Židněvse podél komunikace II/280
k.ú. Březno u MB a tuto provozovat v rozsahu vyznačeném v geom. plánu tak, jak specifikován sub II.
smlouvy viz příloha, a to na dobu existence stavby.
Schválení Smlouvy o věcném břemenu služebnosti- chodník do Židněvse  podél komunikace II/280
k.ú. Březno č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB
Všichni souhlasí

Přílohy:
Příloha č. 1: Smlouva_o_VB.pdf

usnesením č. 20/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje uzavřít se Středočeským krajem
Smlouvu o věcném břemenu služebnosti "Chodník do Židněvse  podél komunikace II/280 k.ú.
Březno" č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

21 - Diskuse
Důvodová zpráva:

Organizační  záležitosti:  návrh  termínů  ZM:  25.11.2020  (Střednědobý  výhled)  a  16.12.2020
(Rozpočet)
Diskuse:
p.  Urbánek -  Nabízí  a  nebrání  se nápadům -  možnostem udělat  z  tescodomu něco rozumného
pozitivního, když to obec zafinancuje, možnost spolupráce.
p. Fól - Táže se, čí je skládka u dětského hřiště u bývalého kravína?
p. starostka - To je deponie na našem pozemku, obec potřebuje někde uskladnit štěrk.
p. Fól - Chodí tam děti, je tam otevřený vstup, hází kameny na všechny strany do zahrad. Je to
potřeba nějak zabezpečit - uzavřít prostor.
p. Šolc - Na zabezpečení prostoru se pracuje, zbývá nasadit vrátka, štěrk se bude odvážet do roka.
p. starostka - Dala příslib, že bude vyřešeno zabezpečení prostoru u dětského hřiště do 14 dnů.

 

Ověřovatelé
Ing. Michal Sulej, Radek Plavnický

Barbora Adamcová
starostka

Zapisovatel
Dana Titlbachová  

 

Seznam všech příloh (č. bodu/č. přílohy):
1/1 - MESTYS_BREZNO.docx
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1/2 - Pozvanka_zasedani_5.pdf
3/1 - Zprava_o_hospodareni_k_9.9.2020_kopie.xlsx
4/1 - ZP_st.241_7.pdf
5/1 - Znal.posudek_tescodum.pdf
5/2 - Ek.cinnost_tescodum.pdf
5/3 - Azbestop.pdf
5/4 - tescodum_LV.pdf
5/5 - zadost_Urbanek.pdf
5/6 - Zamer_241_7_1_.pdf
5/7 - pravni_vyklad_paragrafu.pdf
5/8 - obr._dokumentace_tescodum.pdf
6/1 - GP._Cochnar.pdf
7/1 - Bejr_GP_00752.pdf
8/1 - SOBcp.83.pdf
8/2 - SOB_VB_cp.83.pdf
9/1 - Sob_VB.pdf
10/1 - Dodatek_c.1_COV.pdf
11/1 - MAS_1_.pdf
12/1 - prelozka_chodnik_na_NT.pdf
14/1 - navrh_dodatku_c.1_smlouvy.doc
14/2 - 2020029_Dodatek_1_Zastreseni_nad_prodejnou_Brezno_2_.xlsx
15/1 - 4280_001.pdf
16/1 -
040000070_nAAvrh_s_6D_C4_9B_6E_79_20_70_6F_7A_65_6D_6B_C5_AF_20_6E_6F_76_C3_BD_2E_7
0_64_66.pdf
17/1 - H_INTES.pdf
19/1 - Dotace_ze_SK_na_COV.pdf
20/1 - Smlouva_o_VB.pdf

Jednání bylo ukončeno v 21:00 hodin
Zápis byl vyhotoven 4. listopadu 2020

Usnesení z jednání zastupitelstva č. 5/2020

městyse Březno, které se uskutečnilo dne 23. 9. 2020

Zastupitelstvo městyse schvaluje:

ZM 5/1/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatelé zápisu: Ing. Michal Sulej, Radek
Plavnický.
Zastupitelstvo schválilo 9 přítomnými hlasy. Zdrželi hlasování 2 členové. 1 člen nehlasoval.

ZM 5/1/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje program jednání zveřejněn na pozvánce na
úřední desce.
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Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/1/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje Doplnění programu o bod:
č. 18) Odvolání člena Kontrolního výboru
Zastupitelstvo schválilo 8 hlasy, Proti - 3 hlasy, nehlasoval - 1

ZM 5/1/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Doplnění bodu :
č. 19) Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje na Rozšíření a intenzifikaci ČOV
Březno - Židněves
č. 20) Schválení Smlouvy o věcném břemenu služebnosti - Chodník do Židněvse podél komunikace
II/280 k.ú. Březno u MB č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/4/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje prodej budovy bez č.p. na pozemku st. č.
241/7 v k.ú. Březno u MB za cenu 12.160 Kč.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/5/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo prodej budovy bez č.p. a č.e., ve vlastnictví
městyse na pozemku p.č.st. 267 k.ú. Březno ve vlastnictví jiného vlastníka za cenu 75.000 Kč.
Zastupitelstvo schválilo 8 hlasy.

ZM 5/6/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje koupi pozemků část par.st.č. 143 (68m2) a
část par.č. 98/2 (14 m2) v k.ú. Březno u MB za cenu 130 Kč/m2. Celková cena za odkup pozemků činí
10.660 Kč.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/7/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje uskutečnění Záměru prodeje části pozemku
par.č. 51 v k.ú. Březno u MB o výměře 72 m2 dle geom. plánu č. 752-66/2020.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/8/2020  Zastupitelstvo městyse Březno schválilo  ČEZ Distribuci,  a.s.  uzavření  Smlouvy o
smlouvě budoucí o zřízení břemene a Dohody o umístění stavby č. IV-12-6026982/VB/005 Březno,
čp.83.  Dotčené pozemky par.č.38/4,  427/145,  38/2  v  k.ú.  Březno (47m2).  Jednorázová náhrada
městysi ve výši 4.900 Kč.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/9/2020  Zastupitelstvo  městyse  Březno  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  smlouvě  o  zřízení
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věcného břemene a Dohodu o umístění stavby č. IV-126027045/VB/002, Březno čp.88.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM  5/10/2020  Zastupitelstvo  městyse  Březno  schvaluje  Rozdělení  volné  kapacity  ČOV  po
intenzifikaci (stavba): 40% (900 EO) Obec Židněves, 60% (1350 EO) Obec Březno.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/11/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje zařazení správního území městyse Březno
do územní působnosti SCLLD (Strategie komunitně vedeného místního rozvoje) MAS Boleslavsko na
období 2021 - 2027.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/12/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje nežádat o dotaci z SFDI v roce 2020 a
nerealizovat stavbu chodníku směrem na Novou Telib (po levé straně) v roce 2021.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/14/2020  Zastupitelstvo  městyse  Březno  schválilo  Stavitelství  Štýs  Dodatek  č.1  SOD na
Zastřešení prodejny čp.182 ve Březně - vícepráce/méně práce doplatek ve výši 252.359,90 včetně
DPH.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM  5/15/2020  Zastupitelstvo  městyse  Březno  schváli lo  Smlouvu  o  přeložce  č.
Z_S24_12_8120072498, IZ-12-6002031, Březno - přeložka NN pro Městys Březno - důvod stavba
chodníku po levé straně směrem na Novou Telib. Nutná koordinace stavby ČEZ se stavbou chodníku.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/16/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo uskutečnění záměru směny části obecního
pozemku par.č.488/9 o výměře 113 m2 v kú. Dolánky za pozemek ve vlastnictví p. Šulce 488/18 o
výměře 73 m2 v k.ú. Dolánky.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/18/2020  Zastupitelstvo  městyse  Březno  schvaluje  odvolat  člena  pana  Luboše  Chumlena
z Kontrolního výboru ke dni 23.9.2020.
Zastupitelstvo schválilo 9 hlasy, proti 2 hlasy, zdržel hlasování 1 hlas.

ZM 5/19/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo přijetí dotace ve výši 668.256 Kč z rozpočtu
Středočeského kraje ze Středočeského Infrastrukturního fondu a uzavření veřejnoprávní smlouvy o
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poskytnutí dotace na realizaci projektu "Rozšíření a intenzifikaci čistírny odpadních vod Březno -
Židněves", ev.č. projektu ISF/ŽIV/014382/2020.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

ZM 5/20/2020 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje uzavřít se Středočeským krajem Smlouvu o
věcném  břemenu  služebnosti  "Chodník  do  Židněvse   podél  komunikace  II/280  k.ú.  Březno"
č.:S-2324/00066001/2020-MH/GEIS/VB.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

Zastupitelstvo městyse pověřuje:

ZM 5/13/2020 Zastupitelstvo městyse Březno pověřuje Radu městyse k podání žádostí o dotace na
výstavbu víceúčelového hřiště z těchto zdrojů: MMR, MŠ, RSA.
Zastupitelstvo schválilo všemi přítomnými hlasy.

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí:

ZM 5/17/2020 Zastupitelstvo městyse Březno bere na vědomí posunutí termínu firmou H INTES  na
realizaci revitalizace náměstí 4. závěrečné etapy do roku 2021.

Ověřovatelé
Ing. Michal Sulej, Radek Plavnický Barbora Adamcová

starostka


